

AluGuss Aue GmbH & Co. KG

Bockauer Talstraße 14
08280 Aue

TELEFON/PHONE +49 3771 223 75

info@aluguss-aue.de
www.aluguss-aue.de

GESCHÄFTSFÜHRUNG/ Frau Susann Fitzthum (Geschäftsführerin),
MANAGEMENT Herr Enrico Neubert (Geschäftsführer)

MITARBEITER/EMPLOYEES 10-19

UMSATZ/TURNOVER 1-2 Mio. €

EXPORT <10%

ZERTIFIKATE/CERTIFICATES



STATUS Komponentenhersteller | Lohnfertiger

PRODUKTE Gießereierzeugnisse

ABNEHMERBRANCHEN Maschinen- und Anlagenbau

LOHNFERTIGUNG IN DEN VERFAHREN Schwerkraftgießen

KURZPROFIL Wir fertigen im Sandguss-Verfahren Aluminiumgussteile in verschiedensten Legierungen für den Maschinenbau. Die Klein-, Mittel- und Großserien werden im Handformverfahren und auf Anlagen im Maschinenformverfahren hergestellt. Aus den Vorgaben unserer Kunden entwickeln wir individuelle Gussteillösungen, die mittels unserer langjährigen Erfahrung, unseres Know-hows und modernster Produktionsanlagen in hochwertige Produkte umgesetzt werden. Dabei spielen Flexibilität und Kalkül, gepaart mit dem konsequenten Streben nach kontinuierlicher Optimierung eine sehr große Rolle, um die bestmöglichen Ergebnisse für unsere Kunden zu erzielen. Sollten wir Ihr Interesse geweckt haben, steht Ihnen unser Betriebsleiter Enrico Neubert gern für ein persönliches Gespräch zur Verfügung. Wir sind Partner für: Pumpen und Feuerlöschtechnik, Generatoren, Sondermaschinenbau, Lebensmittelmaschinen, Schweißtechnik, Kettenzüge, Rüttelmotoren, Elektromotoren, Zuführtechnik, Antriebstechnik, Medizintechnik.

REFERENZEN VINCORION | ULRICH MEDICAL | COPERION

STATUS Component manufacturer | Contract manufacturer

PRODUCTS Cast products

INDUSTRIES Mechanical and plant engineering

CONTRACT PRODUCTION Gravity casting

SHORT PROFILE We produce a wide range of alloys for aluminium cast parts for mechanical engineering in manual, machine and chill casting processes. These cast parts are produced at low numbers by sand casting in the hand moulding process with job lots and medium-sized series all the way to mass production on systems with machine and chill casting. We come up with customised cast part solutions based on our customers ideas and specifications while applying our longstanding experience and expertise and using our state-of-the-art production equipment to create world-class products. Flexibility and calculus along with the uncompromising desire for continuous improvement are the main ingredients for ensuring our customers to get the best possible results. If that sounds like something you are interested in, our plant manager Enrico Neubert would be glad to get in contact with you for a personal talk. We are business partners for: pumps and fire extinguishing equipment, generators, special mechanical engineering, food machines, welding equipment, chain blocks, vibrating motors, electrical motors, feeding technology, drive technology, medical engineering.

REFERENCES VINCORION | ULRICH MEDICAL | COPERION

